

ANNA CARINA -

kultivierte Gemütlichkeit - *cultivated informality*



Ausgehend von einer der ältesten Rokoko-Terrinen wurde 1922, anlässlich des 175jährigen Firmenbestehens, die "Jubiläumsform" ANNA CARINA kreiert. Als Hommage an das 19. Jahrhundert erhielten die Gefäße den eingezogenen Ringfuß und den für das Biedermeier typischen gemütlich-bauchigen Umfang.

Inspired by one of the oldest rococo tureens the "jubilee form" ANNA CARINA was created in 1922, on the occasion of the firm's 175th year of existence. In homage to the 19th century, the vessel was given the drawn-in circular foot and comfortable portly circumference typical of the Biedermeier period.



ANNA CARINA

WEISS und Dekor CHARLOTTE



Porzellanmanufaktur FÜRSTENBERG
 Meinbrexener Straße 2 · 37699 Fürstenberg/Weser · Germany
 Phone +49 (0)52 71 401-0 · Fax +49 (0)52 71 401-100
www.fuerstenberg-porzellan.com · info@fuerstenberg-porzellan.com



Dekor CHARLOTTE

Der zart gestreute Blumendekor CHARLOTTE verleiht der traditionsreichen Form einen individuellen Charakter. Auf charmante Weise wird hier die Natur auf Porzellan interpretiert.

The delicately scattered flower pattern, CHARLOTTE, lends the tradition-steeped design an individual character. Nature is interpreted in a very charming way on this porcelaine.

